

## T1 Claire

### CALENDAR

**Fri, Nov 1** 8:30 a.m. Junior & Senior Parent Network Meeting: Foothill College Transfer Path 6:30 p.m. Halloween Movie Night

**Sun, Nov 3** Gunn Concert Choir, Treble Choir & Chamber Singers

**Mon, Nov 4** 5:00 p.m Dine out at Gott's

**Wed, Nov 6** 6:30 p.m. Study Abroad

**Fri, Nov 8** 6:00 p.m. Theatre Gala and Fall Play Opening

**Mon, Nov 11** Veterans' Day - NO SCHOOL

### 日历

**11月1日**，星期五，上午8:30初中和高级家长网络会议：山麓大学转学途径，下午6:30。万圣节电影之夜

**11月3日**，星期日冈恩音乐会合唱团，高音合唱团和室内歌手

**11月4日**，星期一，下午5:00在Gott的餐厅用餐

**11月6日**，星期三，下午6:30出国留学

**11月8日**，星期五，下午6:00戏剧晚会和秋季演出开幕

**11月11日**，星期一退伍军人节-没有学校

## Emily

**\*\*NEW\*\* PiE Rally Days: The Challenge Grant Returns!** If you have been waiting for the right moment to complete your PiE donation for the year, the time has come! Generous donors have offered up a special Rally Days challenge grant, and will match donations up to \$254,000 through November 18. Please support our students by

donating to PiE today. If you have already given or pledged, thank you so much. If not, now is a great time to make your impact. **Donate today!**

**\*\*新\*\* : PiE集会天 : 挑战补助金回来了 !**

如果您在等待正确的时机来完成年度PiE捐赠, 那么时机已到! 慷慨的捐助者提供了特别的Rally Days挑战补助金, 并将在11月18日之前匹配最高254,000美元的捐助。如果您已经给予或保证, 则非常感谢。如果没有, 那么现在正是发挥影响力的好时机。今天捐赠!

**T3 Angela**

**Senior & Junior Parent Network Meeting: Foothill College Transfer Path Fri, Nov 1, 8:30–10:00 a.m., Staff Lounge** Senior and junior parents are invited to join us for an informative session with Simon Pennington, the Interim Associate Vice President of College and Community Relations, Marketing, and Communications and a former Gunn parent, to present on the Foothill College transfer pathways and the Foothill Promise (2 years free for full and first-time college students). We'll talk about current UC transfer rates, guaranteed transfers, strong Foothill programs, and the competitive, certificated **Career Technical programs** (CTE: medical, horticulture, arts, vet tech, and trades). Please RSVP to **Sigrid Pinsky** and **Star Teachout** and feel free to send us any topics you would like covered.

**12和11年级家长会议 : Foothill 社区大学转学道路**

**11月1日, 星期五, 上午8:30–10:00, 员工休息室**

邀请家长与我们一起与学院和社区关系, 营销和传播副总裁西蒙·彭宁顿 (Simon Pennington) 进行信息丰富的会议。他也是前Gunn的父母。他将在Foothill大学转学途径和Foothill Promise (全日制和首次大学生免费两年) 上发表演讲。我们将讨论当前的UC转移率, 保证的转移, 强大的Foothill学术计划以及具有竞争力的, 经过认证的职业技术计划 (CTE: 医学, 园艺, 艺术, 兽医技术和行业)。请转回Sigrid Pinsky和Star Teachout, 并随时向我们发送您想要涵盖的所有主题。

**T4Danny\*\*NEW\*\* Senior Night for Football, Cheer, Dance, and Sports Medicine**

**Fri Nov 1, 6:45P before the Varsity Football Game** This is our final home game vs. Cupertino High School. It is also the Senior Night where the senior players and athletes who have worked so hard this season will be honored. Please come see them, plan to arrive and be in your seats before 6:45 for a pre-game ceremony honoring them and their parents.

**\*\*新\*\* 足球, 欢呼, 舞蹈和运动医学高四学生晚会**

**11月1日, 星期五, 6:45, 在大学橄榄球赛之前**

这是我们与库比蒂诺高中的最后一场主场比赛。也是高四学生的夜晚, 本赛季拼尽全力的球员和运动员将受到表彰。请来看他们接受表扬。请在6:45之前到达并坐在您的

座位上，进行赛前仪式，以表彰他们和他们的父母。

### **T5 Richard**

**\*\*NEW\*\* Halloween Movie Night "The Nightmare Before Christmas" Friday, Nov 1, 6:30P Titan Gym** Hosted by the Gunn Film Club. Admission is free and open to anybody (non-students as well), so bring your friends and family for a fun movie night! Snacks will be sold to support the Film Club fundraiser. Bring blankets, pillows, mats, or chairs for a comfortable and fun time.

**\*\*新内容\*\*万圣节电影之夜“圣诞节前的噩梦”，11月1日，星期五，晚6:30，Titan Gym，由Gunn电影俱乐部主办。所有人都免费入场（非学生也一样），带上您的朋友和家人一起度过一个有趣的电影之夜！届时将有点心出售以支持电影俱乐部的筹款活动。请带上毛毯，枕头，垫子或椅子，享受舒适愉快时光。**

### **T6 Claire**

**Award-Winning Gunn Concert Choir, Treble Choir & Chamber Singers Sun, Nov 3, 7:00 p.m., Grace Lutheran Church, 3149 Waverley Street** The Award Winning Gunn Concert Choir, Treble Choir and Chamber Singers, led by William Liberatore and Angelina Fitzhugh, will perform a wide variety of choral literature including Renaissance, Baroque, Classical, Jazz, Gospel, and music from countries around the world including South America and Macedonia. Tickets available at the door \$7 Adults, \$5 Children. Or in advance from any Gunn Choir member.

屡获殊荣的葛恩音乐会合唱团，高音合唱团和室内歌手合唱团，11月3日，下午7:00，韦弗利街3149号格蕾丝·路德教会，由William Liberatore和Angelina Fitzhugh领导的屡获殊荣的葛恩音乐会合唱团，高音合唱团和室内乐歌手，它将表演各种各样的合唱文学作品，包括文艺复兴时期，巴洛克时期，古典，爵士，福音以及来自南美和马其顿等世界各国的音乐。入场券为成人7美元，儿童5美元。或提前从任何Gunn Choir成员那里获得。

**T7Meiting Dine Out at Gott's Mon, Nov 4, 5-9 p.m.** Catch dinner before or after the 7pm Slow Parenting lecture at Paly. Gott's Roadhouse will donate 10% of your bill to the Gunn Foundation, which funds need-based scholarships for students. Grab some friends and head to Gott's at Town & Country Village for great, locally sourced California road-house classics. If you **pre-order your dinner online**, please mention the Gunn Foundation.

**Slow Parenting: Raising Children in a Fast World Nov 4, 7:00 - 8:30 p.m., Paly**

**Haymarket Theatre** Gunn and Paly PTAs are sponsoring this event. Come hear Carl Honore share his insight on the benefits of slowing down in parenting. Signup [here](#).

在11月4日星期一下午5-9时在**Gott的餐厅用餐** 在晚上7点在Paly进行的慢养育课程之前或之后享用晚餐。Gott的Roadhouse将

将帐单的10%捐赠给Gunn基金会，该基金会会为学生提供基于需求的奖学金。带上一些朋友，前往Town & Country Village的Gott's，品尝当地采购的加利福尼亚经典公路经典作品。如果您[在线预订晚餐](#)，请提及耿恩基金会。

**慢养育子女：在快速的世界中养育孩子**11月4日，下午7:00-8:30，Paly Haymarket Theatre Gunn和Paly PTSA赞助了该活动。快来听听卡尔·奥诺（Carl Honore）分享他对降低育儿速度的好处的见解。 [在此注册](#)。

## T8Jane

**Study Abroad Wed, Nov 6, 2019 6:30 p.m. in room H5** Are you interested in studying abroad this summer? CIEE offers scholarships for Gunn students to study in many places around the globe. Contact [Liz Matchett](#) for more information.

**Gunn Theatre Fall Play: The Importance of Being Earnest** Don't miss this opportunity to see Oscar Wilde's wildly entertaining comedy, The Importance of Being Earnest, which sparkles with dazzling wordplay, hilariously unlikely situations, beguiling and jealous fiancées, formidable dowagers, and the most famous handbag in theatre history! Opening Night Performance - Fri, Nov 8, 6P, Gala and 7:30P (\$25/person) Evening shows at 7:30 p.m. (\$15/adult, \$10/student): Sat, Nov 9, Thur, Nov 14, Fri, Nov 15, Sat Nov 16 Matinees (\$10/adult, \$5/student): Sat, Nov 9 2P, Tue, Nov 14 at 4P, Sat, Nov 16 at 2P Tickets available [here](#).

**留学周三，2019年11月6日，下午6:30 H5室**您今年夏天有兴趣出国留学吗？CIEE为Gunn学生提供奖学金，使其可以在全球许多地方学习。有关更多信息，请联系[Liz Matchett](#)。

**Gunn Theatre Fall剧本：认真的重要性**不要错过这个机会，欣赏奥斯卡·王尔德的喜剧片《认真的重要性》。剧院史上最著名的手提包！开幕表演-周五，11月8日，6点，晚宴和7:30点（每人25美元）晚间表演时间为晚上7:30（\$15/成人，\$10/学生）：周六，11月9日，星期四，11月14日，星期五，11月15日，星期六11月16日Matinees（\$10/成人，\$5/学生）：星期六，11月9日2P，周二，11月14日 11月16日（星期六）4P，2P 门票可在[此处](#)购买。

## T9 Hannah

**\* NEW\*\* Turkey Feast Thu, Nov 21** Turkey Feast is a great community building event that serves 1500 students and staff members. Due to your generous donations this year, PTSA is able to fully cover the food for the event. Students will be raising money for a charity of their choosing. We still need help with food preps, servings and many more jobs! It's a fun event to volunteer and see how great the Gunn community is! Please go to the Turkey Feast [Signup](#) to help. Thank you!!

**\*\*新的\*\*火鸡大餐 星期四，十一月二十一号** 火鸡大餐是一个社区建设活动。每年，1500 学生和教师会参加。因为有很多人捐钱，PTSA 可以付钱给全部的食物。学生也可以募捐给一个慈善机构。Gunn 需要人去帮准备吃的，提供食物，和其他东西。这是一个很好玩的活动。人们可以看到 Gunn 多么好！到 Turkey Feast Signup 去帮忙。谢谢！

## T10

**\*Titan Athletics Spirit Corner -- SEE THE WINTER SPORTS TRY OUT SCHEDULE HERE** Welcome to our Titan Athletics Spirit Corner where we'll highlight key news from Gunn Athletics each week. -- Congrats to Athlete of the Week **Eitan Smolyar/football** - Palo Alto Weekly, October 30. -- Congrats to our two Athletes of the Week **Cooper McKenna/water polo** and **Phillip Doan/football** and Honorable Mention **Odeya Russo/volleyball**, all recognized by Palo Alto Weekly, October 23. -- **Titan Football** take on Cupertino at their final home game, this Friday, 11/1. Seniors will be honored at the pre-game ceremony honoring them and their parents. Please be in your seats before 6:45 p.m. Kickoff JV 4:30 p.m., Senior Ceremony 6:45 p.m. and Varsity kickoff 7:00 p.m. -- **Titan Football** won big at last week's away game against Lynbrook 62-3. **Eitan Smolyar** carried eight times for 264 yards and four touchdowns. **Phillip Doan** scored 2 touchdowns and **Richard Jackson** carried four times for 96 yards. Quarterback **Aidan Everett** completed two passes for 77 yards and one touchdown

## T11 Jackie Lian

**Girls Water Polo** finished the regular season with a Co-Champion title. In their post season, they beat Saratoga 11-4 on 10/29. Goals were made by **Cooper McKenna** with 4 **Kate Mallery** with 3 and **Pooja Bucklin** with two goals. -- **Boys Water Polo** lost a thrilling SCVAL game against second-seeded Homestead on 10/29. Tied after two overtimes, Homestead scored in the 3rd (sudden death) overtime 11-10. Goals made by **Cole Vale** 4, **Willem Edholm** 4 and **Devan Singh** 2. -- **Boys Water Polo** - Congrats to SENIORS **Devan Singh, Batu Buyukbezci, Nassim Arsalane, Fred Lemonnier, Sam Peng, Nick McCaughey, Skylar Fong, Leo**

Adams and Karl Brzoska. -- Follow all the [upcoming sporting events](#). -- **Save the Date - Winter Parents and Coaches meeting Tue, 11/12 and Fall Sports Awards Mon, 11/18.**

**女子水球联赛**以常规赛冠军的身份结束了常规赛。在他们的后期赛季，他们以10/29击败萨拉托加11-4。库珀·麦肯纳（Cooper McKenna）与4凯特·马勒里（Kate Mallery）与3进球，普加·巴克林（Pooja Bucklin）进球两个。-Boys Water Polo在10/29输给了第二种子的Homestead一场激动人心的SCVAL比赛。

## PAUSD & PTAC

**T12\*\*NEW\*\*** Superintendent's [Newsletter](#) and [PAUSD News](#).

**\*\*NEW\*\* PTAC: GUP RALLY & PUBLIC HEARING FOLLOW UP** We had a tremendous turn out at the Santa Clara County Board of Supervisors' Public Hearing on the Stanford GUP. Thank you to the PTA Presidents, our PTAs/PTSAs, PAUSD Board of Education, Dr. Don Austin, PTA volunteers, PTAC Executive Board Members, PAEA, CSEA, SCoPE, PiE, and the SC County Board of Supervisors. Advocacy has an impact and benefits our students. Please see [here for updated info](#) on GUP. Call to action: before the Nov. 5 vote on the GUP, voice your support for our students to the county: (1) sign our [petition](#), or (2) tap twice on your iPhone - an “act now” button waits for you in the free [Click My Cause](#) app (select Palo Alto PTA Council, allow notifications).

**T13\*\*NEW\*\* Palo Alto PTA Council: 2020 Convention Resolution on VAPING** We are working with PAUSD, City of Palo Alto Human Relations Commission, Santa Clara County Public Health Department to advocate for local legislation to protect all children. If you are a PTA member and would like to work on local ordinances, please contact PTAC VP Advocacy - [Erwin Morton](#) or [PTAC VP Health & Wellness - Eileen Kim](#) Please see an important press releases from the Disease Control & Prevention (CDC) [Lung Injury Audio Version](#)

**PTAC - Annual Staff Appreciation Breakfast Wed, Nov 6, District Office, 25 Churchill Ave** PLEASE DROP OFF BETWEEN 7:30-8:30 AM in the back Board Room we will have the side door open PTAC is giving thanks and hosting a breakfast for 2019 Staff Appreciation. All Staff are invited to a light BREAKFAST on Nov 6 (Wed). Our district staff is amazing and does so much behind-the-scenes supporting our students and schools. If you can also bring a dish, please sign up here and clearly label ingredients Food Donation [Sign Up](#).

## **jT14 Charlotte**

**PTAC - Honorary Service Awards April 23, 2020. Please save-the-date.**

**PTAC-荣誉服务奖2020年4月23日。请保存日期。**

COMMUNITY  
社会

**PAUSD Middle School Theatre presents THE ADDAMS FAMILY** Fri, Nov 1, 7:00 p.m., Sat, Nov 2, 2:00 p.m. & 7:00 p.m., Sun, Nov 3, 2:00 p.m. JLS, **480 E Meadow Drive** PAUSD middle school drama departments join forces to present you a fun wacky musical adventure, a comical feast that embraces the wackiness in every family, featuring an original story live on stage. Tickets are \$5 children (8th grade & younger) and \$10 adults, available for purchase at the door.

**PAUSD中学剧院**在11月1日星期五晚上7:00、11月2日星期六晚上2:00呈现**ADDAMS 家庭** 11月3日, 星期日, 下午7:00, 下午2:00 JLS, **480 E Meadow Drive** PAUSD中学戏剧部门联手为您呈现有趣的古怪音乐冒险, 这是一场喜剧盛宴, 囊括了每个家庭的古怪气氛, 并在舞台上直播了原创故事。门票为5美元的儿童(8年级及以下)和10美元的成人, 可在门口买票。

**YCS Presents “Strengthening Families”** Sat, Nov 2, 10:00 a.m. – 1:00 p.m., **Greene multi-purpose room, 750 N California Ave.** Youth Community Service is proud to present “Strengthening Families,” a workshop presented by Search Institute and designed to help create connections in schools, programs, and families through developmental relationships. Please go to our **website** to RVSP. Questions? please email **[ycs@youthcommunityservice.org](mailto:ycs@youthcommunityservice.org)**.

YCS于11月2日, 星期六, 上午10:00到下午一点举办一个“加强家庭活动”, 在Greene的多能室里, 750 N California Ave。YCS很开心提出“加强家庭”的概念, 是Search Institute举办的一个研讨会, 旨在通过发展关系来帮助学校, 课程和家庭建立联系。请你到我们的网站上面RVSP。有问题的话请发送电子邮件给**[ycs@youthcommunityservice.org](mailto:ycs@youthcommunityservice.org)**。

## **T15 Claire**

**PALY Theatre presents John Cariani’s Almost, Maine** Nov. 8, 9, 15, 16 at 7:30 p.m., Nov. 14 at 4:00 p.m.. **Paly Performing Arts Center** Directed by Kathleen Woods. Tickets are \$10 Student/Senior, \$15 Adults. Reserved seating available **online**. Box office opens one hour prior to curtain.

**Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) 2019-20 Season Fall Concerts** Sat, Nov 9, 7:30 p.m., **Cubberley Theatre (with harp soloist Meredith Clark)** Sun, Nov 10, 3:00 p.m., **Cubberley Theatre** Sun, Nov 17, 3:00 p.m., **Palo Alto Art Center** Join PACO's 54th season opening concert on Nov. 9. Admission FREE More **information** or **email**.

**PALY剧院**将于11月8日，9日，15日，和16日下午7点30分，11月14日下午4:00展示 John Cariani's Almost。Paly表演艺术中心由Kathleen Woods导演。票价为学生/年长票10美元，成人票15美元。可以网上预留座位。票房在开幕前一小时开放。

**帕洛阿尔托乐团（PACO）2019-20秋季秋季音乐会**：11月9日星期六，7:30 pm，在 cubberly theatre（与竖琴独奏家梅雷迪思·克拉克），11月10日，下午3:00，cubberly theatre，11月17日，3：00 pm，帕洛阿尔托艺术中心（Palo Alto Art Center）。11月9日的开幕演奏会可以免费入场。